

## قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

## List of Nominees for BOD

Short Description of خالد مصبح عبيد الغطريفى

Mr. Khalid Al Ghutraifi holds a master's degree in social policy from Australia and a Bachelor's degree in Accounting from Cairo University. Currently, he pursuant to PhD from University of Science Malaysia. Currently is Managing Partner in The Prudent for Auditing, Financial & Economic Consultancy (PAFEC). He was General Manager – operation- in Vision Insurance company and before this he was the Authorized Officer for the Fund Management in Oman Growth Fund. Director of pension benefit department in Civil Services Employees' Pension Fund and was Director of Human Resource at A'Sharqiyah University. During his career he was the Vice Chairman of Investment Stabilization Fund (presently Oman Growth Fund) and Chairman of the Audit Committee of the Fund. He was also in the Board of Interior Hotels Nizwa and Oman Housing Bank. Currently he is in the Board of Directors of Al Maha Ceramics.

Short Description of عبدالعزیز مسعود حمید الحارثی

Mr. Abdulaziz Masoud Al Harthy has done his MBA from University of Bedfordshire and holds a Bachelor's degree in Management information system. He sits on the board of several companies including Arabian Falcon Insurance SAOG and Flexible Industrial Packages SAOC. He has rich experience in Banking industry working in different capacities.

Short Description of مسعود حمید مالک الحارثی

Brig.(Rtd.) Masoud Humaid Malik Al Harthy Brig. (Rtd.) Masoud Al Harthy holds a holds a Bachelor certificate in Army Science Management with an experience of 37years with the military services in addition to over two decades as businessman. Brig. (Rtd.) Masoud Al Harthy is the Chairman of Al Anwar Investments SAOG.

Short Description of یوسف اکبر مصطفى

Mr. Yousuf Akbar Mustafa Mr. Yousuf holds a Bachelor of Arts Degree in Economics & Social Studies from University of Manchester, UK and a Postgraduate Certificate in Management from University of Liverpool, UK. He joined Mustafa

نبذة مختصرة عن المترشح: خالد مصبح عبيد الغطريفى  
الفاضل خالد مصبح عبيد الغطريفى يشغل الفاضل خالد الغطريفى  
حاليًا منصب في إدارة صندوق النمو العماني.(OGF) وهو حاصل  
على درجة الماجستير في السياسة الاجتماعية من أستراليا ودرجة  
البكالوريوس في المحاسبة من جامعة القاهرة. شغل عدة مناصب في  
صندوق تقاعد موظفي الخدمة المدنية وأخيراً شغل منصب مدير إدارة  
المعاشات والمكافآت وكان مديراً للموارد البشرية بجامعة الشرقية.  
يشغل حاليًا منصب الشريك الإداري في شركة الحصانة للتدقيق  
والاستشارات المالية والاقتصادية (PAFEC). شغل منصب مدير عام  
العمليات في شركة الرؤية للتأمين وقبل ذلك كان المسؤول المعتمد  
لإدارة الصندوق في صندوق النمو العماني. مدير إدارة المعاشات  
التقاعدية في صندوق تقاعد موظفي الخدمة المدنية وكان مديراً للموارد  
البشرية بجامعة الشرقية. خلال حياته المهنية، شغل منصب نائب رئيس  
مجلس إدارة صندوق استقرار الاستثمار (حاليًا صندوق النمو العماني)  
ورئيس لجنة التدقيق في الصندوق. وكان أيضاً عضواً في مجلس إدارة  
فنادق الداخلية نزوى وبنك الإسكان العماني. وهو حاليًا عضو في  
مجلس إدارة شركة المها للاستيراميك، صندوق الرؤية الناشئة لدول  
مجلس التعاون الخليجي.

نبذة مختصرة عن المترشح: عبدالعزیز مسعود حمید الحارثی  
الفاضل عبد العزيز مسعود الحارثي حصل الفاضل عبد العزيز  
الحارثي على ماجستير إدارة الأعمال من جامعة بيدفوردشاير،  
وحصل على درجة البكالوريوس في نظم المعلومات الإدارية. وهو  
عضو في مجالس إدارة العديد من الشركات بما في ذلك شركة العربية  
فالكون للتأمين ش.م.ع وشركة التغليفات الصناعية المرنة ش.م.ع.م.  
لديه خبرة غنية في الصناعة المصرفية حيث عمل في مناصب مختلفة.

نبذة مختصرة عن المترشح: مسعود حمید مالک الحارثی  
عميد (متقاعد) مسعود حمید مالک الحارثی حاصل على شهادة  
البكالوريوس في إدارة العلوم العسكرية ولديه خبرة قدرها 37 عاماً في  
الخدمات العسكرية بالإضافة إلى عمله كرجل أعمال لمدة تزيد عن  
عشرين عاماً، وهو يتولى حالياً منصب رئيس مجلس الإدارة بشركة  
الأنوار للاستثمارات ش. م. ع. ع.

نبذة مختصرة عن المترشح: يوسف اكبر مصطفى  
الفاضل يوسف أكبر مصطفى حاصل على درجة البكالوريوس في علم  
الاقتصاد والدراسات الاجتماعية من جامعة مانشستر بالمملكة المتحدة،

Sultan Enterprises in 2015; his leadership quality was duly recognized and in 2016 he was elevated to the position of Head of Business Development where his role was to provide strategic guidance and inputs on business development activities, for the MSE group.

Short Description of شبيب موسى عبدالله

Dr. Shabir Moosa Abdullah Al Yousef He holds PhD and Master of Research in Economics from University of Essex UK, MBA in Finance from University of Lincolnshire & Humberside UK, Master of Science from Colorado School of Mines U.S.A, and Bachelor's degree in Electronics and Communications from Sultan Qaboos University.

Short Description of الفضل عبدالله ماجد العميري

Al Fadhel Al Omairi holds a bachelor's degree in accounting from Sultan Qaboos University and a Master in Business Administration (MBA) from University of Bedfordshire. Mr Al Fadhel Al Omairi has over +13 years of work experience. He is currently working as Manger – Financial Controls in Oman Investment Authority.

Short Description of محمود محمد خلف الخاطري

Bio of Mahmood Al Khatri: Mahmood is Manager at Oman Investment Authority, where he is responsible for overseeing OIA's Private Equity Fund Investments across various strategies such as Buyouts, Growth, Venture Capital, and others, spanning different regions including north America, Europe, and Asia. With approximately 15 years of experience in diverse investment institutions (OIA, PDO, PASI, HCM Investment company), Mahmoud possesses exposure in both Public and Private markets, both domestically and internationally. Mahmoud earned his master's degree in Financial Economics from Cardiff Business School, UK and BSc. in Finance from Sultan Qaboos University.

Short Description of محمد محفوظ حمود الوهبي

Mr. Mohamed Mahfoodh Al Wahabi Mr. Mohamed Mahfoodh has been working with the Ministry of Defence Pension Fund for the last 9 years in different capacities, currently he is executive investment analyst in MOD pension fund. He is on the board of several companies like Gulf Custody Company., United Power Company, Oman Aviation

وشهادة دراسات عليا في الإدارة من جامعة ليفربول بالمملكة المتحدة، والتحق بشركات مصطفى سلطان عام 2015، وحينئذ ظهرت قدرته على القيادة وتم ترقيته عام 2016 ليتولى منصب رئيس قسم تطوير الأعمال حيث كان مسئولاً عن تقديم التوجيه الاستراتيجي والبيانات الخاصة بأنشطة تطوير الأعمال من أجل مجموعة شركات مصطفى سلطان.

نبذة مختصرة عن المترشح: شبيب موسى عبدالله

د. شبيب موسى عبد الله اليوسف حاصل على درجة الدكتوراه والماجستير في البحث الاقتصادي من جامعة إسكس المملكة المتحدة، وماجستير في إدارة الأعمال في المالية من جامعة لينكولن شاير وهامبرسايد المملكة المتحدة، وماجستير العلوم من كلية كولورادو للمناجم الولايات المتحدة الأمريكية، ودرجة البكالوريوس في الإلكترونيات والاتصالات من جامعة السلطان قابوس.

نبذة مختصرة عن المترشح: الفضل عبدالله ماجد العميري

الفاضل العميري حاصل على درجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة السلطان قابوس والماجستير في إدارة الأعمال من جامعة بيدفوردشير. يتمتع السيد الفاضل العميري بخبرة عملية تزيد عن 13 عامًا. يعمل حاليًا مديرًا للرقابة المالية في جهاز الاستثمار العماني

نبذة مختصرة عن المترشح: محمود محمد خلف الخاطري

السيرة الذاتية لمحمود الخاطري: يشغل محمود منصب مدير في جهاز الاستثمار العماني، حيث يتولى مسؤولية الإشراف على استثمارات صندوق الأسهم الخاصة التابع لجهاز الاستثمار العماني عبر استراتيجيات مختلفة مثل الاستحواذ والنمو ورأس المال الاستثماري وغيرها، والتي تغطي مناطق مختلفة بما في ذلك أمريكا الشمالية وأوروبا وآسيا. مع ما يقرب من 15 عامًا من الخبرة في مؤسسات استثمارية متنوعة (مكتب الاستثمار العماني، شركة تنمية نفط عمان، الهيئة العامة للتأمين الاجتماعي، شركة HCM للاستثمار)، يتمتع محمود بخبرة في كل من الأسواق العامة والخاصة، على الصعيدين المحلي والدولي. حصل محمود على درجة الماجستير في الاقتصاد المالي من كلية كارديف للأعمال بالمملكة المتحدة وبكالوريوس العلوم. في المالية من جامعة السلطان قابوس.

نبذة مختصرة عن المترشح: محمد محفوظ حمود الوهبي

الفاضل محمد محفوظ الوهبي يعمل الفاضل محمد محفوظ بصندوق المعاشات التابع لوزارة الدفاع خلال الأعوام التسعة الأخيرة بمناصب مختلفة، أما في الوقت الحالي فهو محل تنفيذي للاستثمارات بصندوق المعاشات التابع لوزارة الدفاع، وهو أيضاً عضو بمجلس الإدارة للعديد

Academy and vice chairman of Al Muzn Mall. He holds a Bachelor's degree in Commerce and political science from Sultan Qaboos University, Muscat, and has done an Executive Program from University of Cambridge, Judge business school

Short Description of محمد امين مصطفى محمد

Eng/ M Amin Mustafa Al Saleh Mr. Mohamed Amin holds a degree in Bachelor of Science in Electrical Engineering (BSEE) from USA. He worked as CEO for Oman national Engineering Company for 10 years. He also worked with Petroleum Development Oman, Ministry of Electricity & Water, Dhofar Power Company. He also served as Board member in Voltamp Energy SAOG, GIC, Oman Emirates Co. and ONEIC.

من الشركات مثل الشركة الخليجية لحفظ الأوراق المالية والشركة المتحدة للطاقة وأكاديمية الطيران العمانية، ونائب رئيس مجلس إدارة بمركز المزن للتسوق. حاصل على درجة البكالوريوس في التجارة والعلوم السياسية من جامعة السلطان قابوس بمسقط، وأنهى دراسة البرنامج التنفيذي بجامعة كمبريدج، قسم إدارة الأعمال.

نبذة مختصرة عن المترشح: محمد امين مصطفى محمد

الفاضل محمد امين مصطفى محمد السيد محمد أمين حاصل على درجة بكالوريوس العلوم في الهندسة الكهربائية (BSEE) من الولايات المتحدة الأمريكية. عمل كرئيس تنفيذي للشركة الوطنية العمانية للهندسة لمدة 10 سنوات. كما عمل أيضاً مع شركة تنمية نفط عمان، ووزارة الكهرباء والماء، وشركة ظفار للطاقة. كما شغل أيضاً منصب عضو مجلس إدارة في شركة فولتامب للطاقة ش.م.ع.ع، وجي أي سي، والشركة العمانية الإماراتية، وشركة أونيك.

نتقدم بثقة  
Moving Forward  
with Confidence



Muscat Clearing & Depository ( S.A.O.C )  
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.ع) mcd

